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Minnesanteckningar samordningsgruppens möte 5 december 2023 kl.10 digitalt. 

 

Deltog gjorde: 
Katarina Carlsson, Karlstad kommun 
Elin Cederberg, Västerås kommun och område Västerås valutskott 
Svein Opstad, Eda kommun 
Sara Renberg, Västerås stift 
Esteri Nilsson, Karlstad kommun 
Emma Bernhult, Örebro kommun, förbundsstyrelsen 
Klas Engholm, Nora kommun 
Maria Hallberg Tinglöv, Eskilstuna kommun 
Isabell Karlsson, Region Örebro 
Mikael Larsson, Eskilstuna kommun, Centrala valutskottet (CVU) och område Västerås 
valutskott 
Camilla Lööv, centret i V-ås  
Camilla Leidström, centret i V-ås 
 
Frånvarande: 
Jonas Schutzer Larsson, Säffle kommun 
Pernilla Lind, Region Sörmland 
Larsa Josefsson, förbundsstyrelsen 
 

Dagordning 

• Områdeskonferensen 
Reflektioner från samo på dessa dagar. 
*Dag 1 för mycket focus på rekrytering. 
*Presschefens pass var både bra och mindre bra. 
*Satsningen att vi ska bli fler förtroendevalda och medlemmar, är man en liten klubb/avd är det 
inte så lätt med satsningen eftersom man inte har den ekonomin att skicka förtroendevalda på 
olika utbildningar. 
*De mindre avdelningarna undrar hur man kan få ta del av pengarna i satsningen. 
*Hade kanske önskats lite mer inspel från personalen. 
*Lokalerna var inte så bra. 
*Borde varit mer tid för diskussioner. 
*Pratat om nuläget och om de besparingar som är pågång och som kommer att drabba 
kommuner och regioner. 
*Maten var jättebra. 
*Trevlig att träffas. 
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• Tårtbitarna, ska vi tänka om? Hur kommunicerar vi? 
Svårt att få kontakt och återkoppling från en del avdelningar/klubbar. Beslut att vi ska försöka 
något nytt. Så i januari 2024 kommer alla i ”tårtbitarna”=alla avdelningar/klubbar i område 
Västerås, att bjudas in till ett digitalt möte tillsammans med samordningsgruppen. Efter det tas 
beslut på hur detta arbete tas vidare. 
 
• Läget på Centret 
*Flyttkartonger överallt på kontoret och snart kommer tillfällig flytt att göras för att sedan flytta 
tillbaka till ombyggda lokaler i maj 2024. 
*Johanna kommer att vara föräldraledig från april -24 
*Den extra tjänst som vi haft på kontoret kommer att gå över på en tjänst i det nya arbetet med 
Metoden och det är Maria som kommer att göra det. Stefan och Daniel kommer att jobba halvtid 
med Maria. 
 
• Till och från Förbundsstyrelsen 
Emma rapporterade. 
 
*Satsning för att öka i facklig styrka. 
På förbundsstyrelsemötet i november gav Robert Bergdahl, programledare, en rapport från 
arbetet med Programmet öka i facklig styrka.   
 
*Medicinska sekreterare 
Vi bistår vid ett digitalt medlemsevent den 8 december som en opinionsbildande aktivitet för 
skyddad titel. 
 
*Hållbara transporter 
Nationell mobilisering kring hållbara transporter tillsammans med våra klimatombud runt om i 
landet. 
 
*Socialchefsrapporten 
Vi håller i kommunikation kring resultaten i rapporten under hela hösten. 
 
*Neddragningar inom kommuner och regioner 
Vi håller i kommunikationen kring neddragningar, bland annat i form av gemensam debattartikel 
med Facken i välfärden. 
Vi följer större beslutsprocesser i kommuner och regioner och stöttar förtroendevalda i deras 
opinionsarbete.    
 
*Lokala arbetsmiljöundersökningar 
Våra FV får möjligheten att undersöka hur det ser ut på arbetsplatserna genom lokala 
arbetsmiljöundersökningar. 
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*Angiverilagen 
Vi håller i frågan och ser över möjligheten till namninsamling. 
Ang. angiverilagen, här har samo synpunkter, medlemmar kan hamna i arbetsvägran och skäl 
för uppsägning. 
Emma tar med sig detta till FS 

*Tidöavtalet 
Vi bevakar och gör kommunikation kring de frågor som berör oss. 
 
*Kommande inriktning 2025-2028 
FS diskuterade detta och jobbade ihop i grupper. 
 
*Nationellt möte för alla samordningsgrupper den 2-3 maj på Bergendahl. 
 
 
• Samomöten 2024 
28-29 feb i Örebro lunch till lunch 
(2-3 maj Nationellt samo)  
16 maj  kl 9-12 digitalt 
7 nov kl 10-15 digitalt 
 
 
Övrigt 
*Facklig tid och uppdrag 
Diskuterades hur fackliga tiden ser ut och vad man har möjlighet att göra med sin fackliga tid. 
Arbetsgivaren kommer eventuellt att strama upp den fackliga tiden på visa ställen. 
Är man för mycket tjänstledig för sitt fackliga uppdrag så kan semestern bli påverkad.  
C Lööv berättar att det händer att arbetsgivaren ser över den fackliga tiden. Men bra att frågan 
kommer upp. 
 
Ang. heltidsfackliga, vem kan man få hjälp av när det gäller ens arbetsmiljö. 
Emma tar med sig det till FS. 
 
 
*Ang. medlemsavgiften så kan det ha blivit fel vid omställningen från löneavdrag till autogiro. 
Kan vara så att det dragits 2 månadsavgifter eftersom det inte gått och dragit avgiften en månad 
på grund av ändringen. 
 
 
 


